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Zachycený únik informací

Poslední redakční rada FOLKtimu se konečně rozhodla skoncovat s tím, že folk je Popelkou
sedící v koutě. Už žádné vzdychání, protože rozhodující jsou činy.

Redakční rada proto přijala téměř jednohlasně tento program:

1.      FOLKtime se stává akciovou společností. Podepsat zakladatelskou listinu zatím přislíbily
významné celebrity z průmyslu, obchodu a bankovnictví, zejména poté, co si přečetly
strategický záměr, zpracovaný po večerech kolegou Jaroosem. Cifra upsaných akcií je
obchodním tajemstvím, ale pohybuje se zatím ve stovkách miliónů korun a možná i euro.
Seznam akcionářů je tajný, ale mimo jiné z Budapešti přispěl jakýsi Janosz Bača, značnou
sumou přispěl i čísi nemajetný strýc, a zalomený palec a dost miliónů přiletí i z dalekých
Seychelských ostrovů. Redakční rada měla na stole i papír, kterému se ve vězeňské hantýrce
říká "moták". Poměrně inteligentním tiskacím písmem je na něm napsáno: "Kluci, dal bych, ale
na Bahamách je bída. Zdravím Osadu Harvard
." Podpis nečitelný. Domníváme se, že jde o překlep a dokument jsme předali na Osadu
Hazard. Investoři mají podmínku, že v představenstvu společnosti, ani v jeho dozorčí radě
nesmí být ani jeden člen redakční rady. Redakční rada s tím souhlasí, ostatně, kde bychom na
to vzali? Proslýchá se, že o členství v předsednictvu jeví zájem i několik politiků, a zejména
jedna politička. Ta kdysi prý zpívala s dechovkou, což je ostatně rovněž odnož folku, a bude mít
rovněž zastoupení v uměleckém směřování akciové společnosti. Prý se ale uvidí, až jak
dopadnou třetí předčasné volby v roce 2012.

2.      FOLKtime bude tím, čemu se říká bulvár. Vzpomeňme jen, jak začínal deník Blesk, jehož
heslo bylo drze použito pro úvodní titulek. A kam se dnes Blesk dostal? Z tohoto důvodu
prodělali všichni členové redakční rady povinnou měsíční placenou stáž,  kterou si sami platili, v
několika nejlepších bulvárech a erotických časopisech. Kolegyni Amazonce byl přidělen
magazín Leo, což se neobešlo bez protestů. Jenže  kolegové ji tak dlouho přesvědčovali, až
pochopila, co je v životě důležité. Kolega Pohl, jako nejstarší, byl pověřen pozvat na večeři
Halinu Pawlovskou, což se povedlo  hned devětkrát. Kolega je plný zkušeností, ale protože byly
podávány čerstvé ústřice a Pommery ročník 1956, bude o Pohlů na Štědrý večer pouze
potřásáno rukama a prý je podána i žádost o rozvod pod heslem: "Ty hopsandy jsem ještě
tolerovala, ale tuhle babu, to tedy ne
!" Kolegyně Džexna stážovala v deníku AHA tak úspěšně, že odnaučila šéfredaktora šišlat, ale
bohužel začala zadrhávat v řeči. Dosavadní šéfredaktor Školník (už to prý dlouho trvat nebude)
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pobyl měsíc mezi tvůrci internetového Superspy, což bude patrně největší konkurent, nedojde-li
k fúzi. Vzhledem k tomu, že Školník je i dobrým fotografem, podařilo se mu ulovit opilého
Sámera Issu a jednoho opilého folkaře. Pak byl pověřen zvěčnit i jednoho politika v důvěrném
hovoru s topmodelkou, ale pokus má prý stejné rodinné dozvuky jako v rodině kolegy Pohla.
Kolega Šaolín, který se zatím nemá s kým dát rozvést,  nedopadl o nic lépe. Na rozdíl od jiných
nebyl na stáži v bulváru, ale fungoval jako pomocný zvukař u Evy a Vaška. Bohužel si vzal na
pomoc písničkáře Frantu Vlčka a společně se jim před vrcholem koncertu, kdy 400 důchodců
čekalo na svou Bílou orchidej, podařilo vypnout zvučení. Po návratu obou z ošetřování na ARO
v nemocnici Na Homolce bude jednáno o jejich dalším zařazení.

3.      Přechod na bulvár s sebou nese nutnost překopat strukturu časopisu. Prvním zásahem je
vypuštění recenzí křtů desek s výjimkou stálé rubriky: Co vám, proboha, zase přinesla Česká
muzika? To povede nová členka kolektivu Jana Peterková. Rubriku Největší pecky, což je
hitparáda, se uvolil vést Leoš Mareš za příslib stravenek Eurest a služebního Ferrari. Rubriku
Trampská módní policie povedou společně návrhářka Liběna Racochová a Karel Vidimský
Cimbura. Paní Liběna totiž po spatření Cimbury v P - Klubu v Trojické, kde se její dcera
účastnila soutěže Notování pod Vyšehradem, řekla: "Tohle vidět Versace, tak se zblázní.."
(Paní Liběna použila poněkud jiného výrazu.) Dále bude zavedena rubrika Folkový skandálník.
Za cenu dvaceti Fernetů se   jako šéfa rubriky podařilo získat populárního Sagiho, tedy
Sagvana Tofiho. Rubrika si  kromě neustálého sledování Honzy Nedvěda a jeho mladé
pokladní bude všímat i  citového života jiných folkařů. Doporučujeme proto zejména mladým a
krásným zpěvačkám, aby si přestaly všímat zvukařů, popřípadě chudých romantiků s kytarou a
s dluhy a koukaly do oduševnělých tváří fotbalistů a hokejistů, popřípadě si alespoň začaly
dopisovat s některými podnikateli roku, toho času ve vazbě či ve výkonu trestu. Zkrátka, holky
folkařky, jinak to nejde.

4.      Festival FOLKomín bude přemístěn na Strahov a bude trvat 7 dní. Před uzávěrkou tohoto
článku nám napsal kdosi, jehož jméno by šlo vyslovit tak nějak jako Hup či podobně (podpis
není čitelný) s připojenou plnou mocí právního zástupce. Myslíme si   ale, že náš tým právníků
a ekonomů (však nás taky bude stát peněz!!!!) dokáže vše narovnat a urovnat a vše bude jako
zahrada plná kvítků. Zní to neskromně, ale budeme nejlepší. Za účelem zdůvodnění některých
účinkujících nám vedoucí katedry hudební vědy na Filozofické fakultě UK v Praze prof. dr. Karel
Kalafuna zpracoval definici folku. Zní stručně: Folk je vše, co se lidem líbí a za co jsou ochotni
dát prachy. Proto na Strahově 8. září 2007 vystoupí mimo jiné: Eva a Vašek, populární až
legendární Josef Sochor, kapely Surf, Těžkej Pokondr, Pavel Liška (ne ten z Národního
divadla), Žižkovanka, Josef Zíma, dívčí dechovka Viktorky, Peterka a spol. a další. Festival je
open, dokud budou chodit lidi. Celý jej uvádí Franta Vlček, jemuž se podařilo nechat si vyrobit
na zakázku průsvitky na texty, které se nelesknou. Vstupné na jeden den se předpokládá ve
výši od 10 000 do cca 45 000 Kč včetně poukázky na jedno pivo. Pořadatelskou službu, prodej
klobás a piva a vybírání vstupného zajišťují mimo jiné Vlasta Redl, Pavel Žalman Lohonka,
členové kapely Jarret a Devítka, celá Druhá tráva  a celý Malinaband. V čele týmu jako hlavní
pokladník stojí Drak. Možná se někomu budou zdát tyto funkce podřadné, ale každý musí začít
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od kasy a od stánku na drahou krásu. Doba se mění a my tomu nemůžeme bránit.

Doufáme, že naši čtenáři přijmou s pochopením tyto navržené drobné změny a budou nás mít i
v roce 2007 rádi, či jim aspoň budeme stejně lhostejní jako v roce 2006.
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